

Vielen Dank für ihr Interesse an der Ausschreibung. Wie sie vielleicht gesehen haben, haben wir die Ausschreibung als Anlage im pdf Format ebenfalls auf <https://buyandsell.gc.ca> hochgeladen. In dieser pdf Datei sind auch weitere Informationen zu der Ausschreibung zu finden.

Thank you for your interest in the tender. As you may have seen, we have also uploaded the tender as an attachment in pdf format to <https://buyandsell.gc.ca> .In this pdf file you can also find further information about the tender.

---

---

### **ENGLISH**

Q: Is it possible to change the Statement of Work (Annex A)? Is it possible to add deviations to Annex A?

A: It is not possible to change the specification. No, it is not possible to add any deviations to Appendix A.

Q: Can I change or redefine the duration of the contract, for example 2 years + 1 + 1 + 1?

A: No changes can be made to the Statement of Work. The duration of the contract is part of the Statement of Work and can therefore not be changed.

Q: How many contractors should there be for this Standing Offer?

A: There will be only one contractor for this Standing Offer.

Q: By when must the offer be submitted completely?

A: PSPC Europe must have received the complete offer by 8 January 2020, 23:59 hrs at the latest.

Q: There is a reference to the Code of Conduct for Procurement. Where can we get this document?

A: You can find the document under the following link:

<https://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/app-acq/cndt-cndct/contexte-context-eng.html>

Q: The tender perimeter covers several countries. Each country may have its own terms and conditions that must be accepted. Is that possible for you?

A: As long as the respective AGBs do not contradict our AGBs this is possible.

Amendment 1 – Questions & Answers - W8484-199385 – Rental Cars Europe

Q: If an automatic transmission cannot be offered for all vehicle categories or countries, should we then include NA in the price sheet?

A: Please include NA in the price sheet.

Q: Each vehicle should have a spare wheel. However, there are vehicles that come with a kit instead of a spare wheels. This depends on the vehicle manufacturer. Is a kit sufficient as well?

A: A Tyre Repair Kit is also sufficient.

Q: What is under point 11 (f) Priority of Documents, The contractor's bid dated \_\_\_\_\_ to enter?

A: The date of the bid must be entered there.

Q: Is the limitation of the individual orders from this Standing Offer to a total amount of EURO 50,000.00 fixed or can the amount also change, for example to EURO 100,000.00?

A: The limit can also be changed at a later date, for example, to EURO 100,000.00.

**DEUTSCH**

F: Ist es möglich die Leistungsbeschreibung (Anlage A) zu ändern? Kann man Abweichungen zur Anlage A hinzufügen?

A: Es ist nicht möglich die Leistungsbeschreibung zu ändern. Es können keine Abweichungen zu Anlage A hinzugefügt werden.

F: Kann man die Vertragsdauer ändern oder anders definieren, beispielsweise 2 Jahre + 1 + 1 + 1?

A: Es können keine Änderungen an der Leistungsbeschreibung vorgenommen werden. Die Vertragsdauer ist Teil der Leistungsbeschreibung und kann daher auch nicht geändert werden.

F: Wie viele Auftragnehmer soll es für diesen Rahmenvertrag geben.

A: Es wird nur einen Auftragnehmer für diesen Rahmenvertrag geben.

F: Bis wann muss das Angebot komplett abgegeben werden?

A: PSPC Europe muss das komplette Angebot spätestens bis zu 8. Januar 2020 um 23:59 Uhr erhalten haben.

F: Es gibt eine Referenz zum Code of Conduct for Procurement. Wo können wir dieses Dokument finden?

A: Das Dokument können Sie unter folgendem Link finden:

<https://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/app-acq/cndt-cndct/contexte-context-eng.html>

F: Das Ausschreibungssperimeter umfasst mehrere Länder. Jedes Land hat möglicherweise eigene AGBs, die akzeptiert werden müssen. Ist die für Sie möglich?

A: So lange die jeweiligen AGBs nicht unseren AGBs entgegenstehen ist dies möglich.

F: Falls ein Automatikgetriebe nicht für alle Fahrzeugkategorien oder Länder angeboten werden kann, sollen wir dann NA im Preisblatt angeben?

A: Bitte geben Sie dann NA im Preisblatt an.

F: Jedes Fahrzeug soll ein Ersatzrad haben. Jedoch gibt es Fahrzeuge, die mit einem Kit anstatt eines Rads ausgestattet sind. Dies kommt auf die Fahrzeughersteller an. Reicht ein Kit auch aus?

A: Ein Tyre Repair Kit ist ebenfalls ausreichend.

F: Was ist unter Punkt 11 (f) Rangfolge der Unterlagen, Das Angebot des Auftragnehmers vom \_\_\_\_\_. Einzutragen?

A: Dort ist das Datum des Angebotes einzutragen.

F: Ist die Begrenzung der Einzelaufträge aus diesem Rahmenvertrag auf einen Gesamtbetrag von EURO 50.000,00 fest oder kann sich der Betrag auch ändern, z. B. auf EURO 100.000,00.

A: Die Begrenzung kann zu einem späteren Zeitpunkt auch geändert werden, z. B. auch auf EURO 100.000,00.